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Onderwerp: Raadscommissie Stadsbeheer d.d. 4 maart 2010. 
 
Nummer: Onderwerp: Actie 
10-03-01 Opening en mededelingen 

De voorzitter heet alle aanwezigen welkom. Er zijn geen mededelingen. 
 
 

   
10-03-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 

Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
 

   
10-03-03 Vaststellen notulen van de commissievergadering van 7 januari 

2010 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
Terugkoppeling actiepunten cie SB: 
Dhr. Appers (HOP) merkt op n.a.v. het antwoord op de vraag omtrent 
het 1 keer per maand legen van de groene container in de 
winterperiode dat de bedoeling van zijn vraag was om de container 1 
keer niet te legen vanwege de hoge belasting van de medewerkers 
door de gladheidbestrijding. 

 
 
 

   
10-03-04 Actieve informatie vanuit college en Wet Gemeenschappelijke 

Regelingen 
 
- Evaluatie Buurtbemiddeling (voorstel ligt ter inzage): Wethouder 

Kwint geeft aan dat het project  zeer goed loopt en erg goed 
aanslaat. Het is van belang de nieuwe raadsleden te wijzen op dit 
instrument wat voor Heerhugowaard erg belangrijk is. 

- Verhuur gemeentegrond (bijlage: 2 brieven aan bewoners): in de  
brieven wordt aangegeven dat de huurperiode met 2 jaar wordt 
verlengd in verband met het voornemen om over te gaan naar een 
verhuurmethode, gebaseerd op een marktconforme vierkante-
meter-prijs. De termijn van 2 jaar blijkt niet juist te zijn en moet 5 
jaar zijn. Er gaat nog een 3e brief uit waarin dit wordt meegedeeld.  
Dhr. Appers (HOP) verzoekt de  3e brief ook aan de 
commissieleden te verstrekken. 

-    Vervanging afvalcontainers: mevr. Makelaar (hoofd Stadsbedrijf) 
informeert de cie SB over het tijdstip van vervanging en de 
keuzemogelijkheid in grootte van de containers. Alle inwoners 
worden via een brief geïnformeerd. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
B. Schuyt 

  
10-03-05 Raadsvoorstel groenbeleidsplan 2010–2015. 

Voorgesteld wordt het groenbeleidsplan vast te stellen als vigerend 
beleid. De groenstructuurvisie 2010-2020 is ter inzage gelegd.  
Door de commissieleden worden de volgende vragen gesteld: 
 
Burgerbelang: 
- hoe staat het met de inventarisatie van beeldbepalende bomen? 
- op blz 13 wordt gesproken over duurzaam beheer van het groen: 

dhr. Post heeft een aantal foto’s gemaakt waarop te zien is dat de 
staat van onderhoud  openbaar groen in de wijken erg slecht is en 
er veel afval ligt tussen de struiken. Ook na bellen wordt het niet 
weggehaald. 

ChristenUnie:  
- In het gebied aan de Zuidtangent waar het gebouw van het 

Waterschap wordt gerealiseerd en bij het Stationsgebied is 
ontzettend veel gekapt en gesnoeid. Wordt daar nog groen voor 
teruggeplaatst mede vanwege het drukke verkeer ter plaatse en 
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de daarmee gepaard gaande hoeveelheid fijnstof. 

HOP: 
- De HOP wil het voorstel als bespreekstuk meenemen naar de 

raad. Mist de financiële paragraaf, zijn er middelen beschikbaar 
voor het planten van genoemde bomen? 

CDA: 
- Worden de contrastlijnen vastgelegd in het bestemmingsplan 

(2020?) 
VVD: 
- blz.4 richtlijn van 75 m2 per woning: is dit over de hele gemeente 

of per wijk. Hoe is dit uitgewerkt? Voldoen we aan de richtlijn en 
wat is er anders voor nodig. 

- Visie 1 ziet er mooi uit, visie 2 contrast sierwaarde in de stad 
verbeteren, wel sober en doelmatig. 

- Onderhoudskosten in de hand houden. 
- Natuurwaarde: sober en doelmatig uitvoeren. 
- Recreatiewaarde: inzichtelijk maken van de hoeveelheid 

speelruimte. Halen we de 3 % speelruimte niet? Hoe op een 
slimme manier voor elkaar krijgen. Wijst in dit verband naar de 
raadsinfomarkt waar iets behandeld is hierover 

- Zwaktes: gekozen plantenvorm of past niet. Hebben wij dat niet 
zelf erin gezet? 

- Compensatie voor groen bij inbreien. Als je gaat inbreien ook 
zorgen voor groen in de omgeving.  

- Financiële paragraaf: ontbrekende boomstructuur:   € 50.000 voor 
2011, 2012 etc. Is er een mogelijkheid om te bezuinigen als we dit 
uitstellen? 

- Onderhoud van snippergroen door bewoners, dit faciliteren. 
- Speelruimtes: afgesproken was dat dit niet zou worden 

uitgebreid? 
 
Antwoord wethouder Kwint: 
- Inventarisatie beeldbepalende bomen:dit onderwerp is  diverse 

keren aan de orde geweest in de cie SB. Hij verzoekt 
Burgerbelang de exacte inhoud in de stukken na te gaan. 

- Slechte staat van onderhoud groen: verzocht wordt de foto’s te 
verstrekken aan gemeente. Binnenkort worden die wijken 
aangepakt, daarbij wordt ook het groen meegenomen. Daardoor 
meer groen en minder stenen.  

- VVD:  sober en doelmatig, op het moment dat dit plan wordt 
vastgelegd wordt gekeken wat er uitvoerbaar is. Dit wordt 
voorgelegd aan de raad. Het is van belang om goed te definiëren 
wat bedoeld wordt met sober en doelmatig. 

- Snippergroen: goed dat het gebeurd. Grote stap maken als er 
duidelijkheid over geschapen wordt.  

 
Antwoord dhr. Zweekhorst (beleidsmedewerker Stadsbedrijf): 
- Stationsgebied, fijnstof,  extra inrichting in dit gebied. In het plaatje 

is het rood gekleurd. Nelson Mandelastr. Is een deel wat extra 
aangepakt wordt. Deel HHNK is niet meer van de gemeente. 

- Bomen en extra middelen € 50.000. Dit is als prioriteit 
opgenomen. Er kan op worden bezuinigd. 

- Zichtlijnen pas in 2020 gerealiseerd: nee, het is een 
voortschrijdende balk. Zichtlijn wordt meegenomen. 

- 75 m2 groen per woning: voldoen we hier aan en ook elke wijk. 
Als gemeente voldoen we hieraan. In Zuidwijk en Huygenhoek 
voldoen we hier niet aan. Hoe nieuwer de wijk hoe minder groen 
er ligt. 120 m2 in oude wijken tot 45 m2 in de nieuwe wijken. 
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Betreft openbaar groen wat bij de gemeente in beheer is. De 
Waarderhout en het Park van Luna horen daar niet bij. 

- Plantvakken binnen de woonwijken hebben niet genoemde 
breedte. Daarom moeten de zijkanten worden afgemaaid. 

- 3 % speelruimte: antwoord hierop volgt in het 2e kwartaal. 
Gevraagd is met een speelplan te komen. Wensnorm minister 
Cramer ziet hierin vervat. Dit verhaal komt binnenkort naar de cie 
SB toe. 

 
Vragen 2e ronde: 
VVD: 
- toelichting op groen per woning: meer verdichting en zet deze 

trend zich voort in de nieuwe wijken? 
 

Dhr. Zweekhorst antwoordt dat men niet kan weten of de trend zich 
voortzet in Broekhorn of de Draai. Uit economisch oogpunt wil de 
ontwikkelaar zoveel mogelijk huizen per m2 zetten. 
In Broekhorn is veel groen aanwezig. Er is een overzicht per wijk. 75 
m2 is gemiddeld aantal voor Heerhugowaard, daar voldoen we aan. Bij 
de bijlage de gegevens toevoegen per wijk. 
Als bespreekstuk naar de raad met toevoeging van de bijlage. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   
10-03-06 Rondvraag en sluiting 

Burgerbelang (dhr. Post): 
- is het mogelijk in HHW een huisartsenpost te krijgen, aangezien 

de gemeente flink aan te groeien is. 
- hondenpoep: er wordt relatief weinig op gecontroleerd door 

BOA;s. is het mogelijk hondenuitlaatstroken te creëren (strook 
zand). Wat zijn daar de mogelijkheden voor?  

- Bord welkom in HHW de Noord staat voorbij de Noord, hoort het 
bord de Noord niet na het bord Heerhugowaard? 

De voorzitter antwoordt dat de over de huisartsenpost  al langer loopt,  
deze vraag hoort bij de cie MO thuis. 
Wethouder Kwint: 
- hondenpoep: zones zijn via de website te bekijken, deze zijn 

aanwezig. Voorstel heeft vorige keer ter inzage gelegen. Dhr. 
Post vraagt naar een hygiënischer oplossing. De raad heeft een 
aantal zaken vastgesteld. Dan moet een voorstel worden 
ingediend. De wethouder ziet dit voorstel tegemoet. 

PvdA:  
- dhr. Kadioglu keert niet terug in cie. Bedankt voor de samenwerking. 
CDA: 
- laatste cie vergadering, ook de voorzitter zijn laatste vergadering. 

Dhr. Zuurbier bedankt hem namens de fractie en bedankt. 
 
Wethouder Kwint en de loco-griffier: bedanken dhr. Botman voor zijn 
betrokken en bevlogen voorzitterschap.  
Dhr. Botman wenst allen veel succes . Sluiting om 09.00 uur. 
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